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Indre By Lokaludvalg skal hermed kraftigt opfordre til, at man ikke i fremtiden spærrer 

cykelstien ved Højbro Plads til fordel for et julemarked eller andre aktiviteter. Vi forventer, 

at afspærringen af cykelstien i november-december 2022 var en éngangsforeteelse.  

 

Afspærringen var ikke i overensstemmelse med kommunens cykelpolitik og konkret gav 

den bøvl for en masse cyklister. 

 

Hvis der skal være aktiviteter på Højbro Plads, fx julemarked, så bør det indrettes sådan, at 

fodgængere trygt kan krydse cykelstien mellem Amagertorv og Højbro Plads, fx via en 

midlertidig fodgængerovergang. Om det er muligt, vil vi overlade til forvaltningen at 

vurdere. 

 

Hvis man vurderer, at aktiviteter på Højbro Plads er sikkerhedsmæssigt uforeneligt med, at 

der cykles på cykelstien, så bør man undlade at tillade aktiviteter som et julemarked på den 

plads. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Bent Lohmann,    

Indre By Lokaludvalg    


